
Notulen 7 mei 2024 

1. Opening. 

Om 20.00 opent Evert de vergadering en heet iedereen welkom. 

Aanwezig: Gerrit, Margreet, Herman, Evert, Ted en Wilma 

Afwezig: Karin, Jeep, Ans en Nelly 

Gasten: Kees Degeling, en Jan Frikkee 

 

2. Notulen. 

Aanvulling mededeling Kees Degeling: Kees heeft gemeld dat het wijksteunpunt niet (meer) in 

Oosthuizen zit. 

Evert en Wilma zijn naar de bijeenkomst geweest over opvang Oekraïners, Ted was daar ook 

aanwezig, het was een netjes verlopen avond. 

Gerrit is naar het dorps- en wijkradenoverleg geweest, weinig bijzonders te melden. 

Gerrit en Evert hebben nog geen rondje gelopen om de ongemakken in de bestrating te noteren. 

Ted: Nog even een toelichting op het webinair dat ik indertijd gevolgd heb, dat werd gegeven door 

Renske Keur van dorpswerk Noord-Holland.  

Het gaat over het functioneren van de dorpsraad en diverse ondersteuning methodes daarbij. 

Ik vond het erg ingewikkeld. 

Zie www.dorpswerknh.nl 

 

3. Onderwerpen gasten. 

Er waren geen onderwerpen van de gasten. 

 

4. Mededelingen en ingekomen stukken. 

Het bankje op het Lien zorgde voor veel opspraak. Wordt vervolgd. 

Margreet heeft een interview gehad over het profiel van de Zeevangsdorpen. 

Erwin Been heeft twee potentiële kandidaten voor versterking Dorpsraad, maar beide willen nu nog 

niet door verschillende omstandigheden. De zoektocht daar in de buurt gaat verder.  

 

5.Verkeer en bestratingen. 

Geen mededelingen. 

 



6.Penningmeester. 

Was niet aanwezig. 

 

7. GDO. 

De gemeente krijgt 3 miljoen minder i.v.m. bezuinigingen, dus voorstel van sommige Dorpsraden is 

om het bouwen van het grote sportcomplex in de Purmer 10 jaar uit te stellen. 

Nog geen notulen ontvangen van de laatste 2 GDO vergaderingen. 

De mijngemeente app wordt vervangen door Buiten Beter app. 

 

8.Kerst/Whatsapp. 

Geen bijzonderheden. 

 

9. Sociaal Domein. 

De Meermin in Edam moet per 1 januari 2025 leeg zijn, dan gaat hij plat. Er wordt een nieuw gebouw 

neergezet. Alles wordt huur, gedeeltelijk 6 hoog met een open entree. 

10. Groen en openbare ruimte. 

Er worden veel auto’s van de groenvoorziening gesignaleerd, overal wordt er druk gewerkt. 

Voetbalveld wordt niet meer gemaaid door de gemeente, dat wordt nu gedaan door Kramer. 

 

11. Rondvraag. 

Kees Degeling: heeft veel contact gehad met SMD over het wegblijven van het wijksteunpunt. 

Margreet: er wordt veel georganiseerd voor kinderen door your talent. 

 

12. Sluiting 

Om 21.00 uur sluit Evert de vergadering en wenst allen wel thuis. 

 

 

 


